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Verslag Raad van Toezicht 2023 
 

De Raad van Toezicht (RvT) vergaderde in 2023 zes keer, telkens in aanwezigheid van de Raad 

van Bestuur (RvB).   

De RvT stelde o.a de volgende protocollen vast: Toezichtvisie Raad van Toezicht, 

Informatieprotocol Raad van Toezicht, Profiel Raad van Toezicht, Honorering Raad van 

Toezicht 2023, Verslag Raad van Toezicht 2022. 

In vrijwel elke vergadering werd de financiële stand van zaken van Lareb besproken, dit met 

name vanwege de complexe financiering van Lareb uit o.a. projectsubsidies en de onzekerheid 

over financiering, door het ministerie van VWS,  van taken die voortvloeien uit de COVID-

pandemie. In het bijzonder werd stilgestaan bij de financiële risico’s en de consequenties voor 

eventuele contractverlenging van werknemers in tijdelijke dienst bij een onzekere financiering 

voor de komende jaren.  

Als uitvloeisel van de nascholing die de RvT in 2022 volgde onder leiding van Prof Dr Goos 

Minderman, was er elke vergadering, gedurende ongeveer een uur, een themadiscussie over 

een onderwerp dat voor Lareb van belang is/kan zijn of waarvoor de feedback van de RvT van 

belang is voor de bestuurder. 

De voorzitter woonde een zgn Art 24 overleg van de OR met de bestuurder bij en er was een 

plenaire bijeenkomst tussen OR en de voltallige RvT. Een aantal onderwerpen kwam aan de 

orde: de OR geeft aan tevreden te zijn met de organisatiewijzigingen en niet meer terug te 

willen naar de oude situatie, de OR is eveneens tevreden over de wijze waarop advies- en 

instemmingsvragen worden voorgelegd en de samenwerking met de bestuurder en de 

adjunct-directeur verloopt goed. 

De leden Van der Heide en Van Dooren hebben als afvaardiging van de RvT op 20 april 2023 

een gesprek  gehad met de accountant. Alle stukken (financieel jaarverslag/jaarrekening 2022 

en accountantsverslag 2022) zijn aan de voltallige RvT beschikbaar gesteld. Het financieel 

jaarverslag/jaarrekening 2022 en het accountantsverslag zijn door leden van de RvT 

besproken, vastgesteld en goedgekeurd en door de aanwezigen ondertekend. Tevens is er 

decharge aan de bestuurder verleend. De RvT is op basis van deze werkwijze van mening dat 

de aanwezigheid van de accountant in de RvT vergadering niet nodig is. Deze werkwijze komt 

het overleg met de accountant ten goede en is voor de RvT als geheel minder tijdsintensief. 

Ook voor de komende jaren geeft de RvT akkoord op het niet noodzakelijk aanwezig zijn van 

de accountant in de plenaire vergadering.  

De voorzitter werd geïnterviewd door onderzoeksbureau Panteia, dat in opdracht van het 

College ter Beoordeling van Geneesmiddelen en het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn 

en Sport een evaluatie uitvoert van de activiteiten van Bijwerkingencentrum Lareb. 

De RvT besteedde tijdens de jaarlijkse nascholing aandacht aan het onderwerp Artificial 

Intelligence. Prof Dr Gerard van Westen, hoogleraar AI & Medicinal Chemistry aan de 

Universiteit Leiden hield een inleiding  
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De RvT hield haar jaarlijks evaluatie, waarbij de volgende onderwerpen aan de orde kwamen: 

- inhoudelijke aspecten, de onderlinge interactie en de interactie met het bestuur;  

- zaken die zich in de praktijk hebben voorgedaan waaruit lessen kunnen worden 
getrokken; en  

- het gewenste profiel, de samenstelling, competenties en deskundigheid van de Raad 
van Toezicht. 

Volgend jaar vindt de evaluatie plaats onder begeleiding van een externe deskundige. 

Ook voerde de agendacommissie het jaarlijkse evaluatiegesprek met de Raad van Bestuur 

waarbij over en weer het vertrouwen in elkaar werd bevestigd en de agendacommissie, 

namens de RvT, haar grote waardering uitsprak naar de Raad van Bestuur. Punt van zorg is dat 

de bestuurder, door maatschappelijke groeperingen, persoonlijk (anoniem en via dagvaarding 

in een rechtszaak) aangesproken wordt op het beleid en handelen van Lareb. Anonieme 

uitingen worden gemeld bij de politie. 

De gesprekken met het Nederlands Bijwerkingen Fonds (NBF) werden in goede harmonie 

afgerond. Aanleiding voor deze gesprekken was het feit dat de door het NBF ingestelde, 

leerstoel “Geneesmiddelenbewaking en geneesmiddelenveiligheid” aan de Rijksuniversiteit 

Groningen in 2024 niet gecontinueerd kan worden. Lareb en NBF spraken af dat Lareb een 

aantal activiteiten van NBF zal overnemen. NBF stelt Lareb daar gedurende 10 jaar financieel 

toe in staat. 

Daarnaast kwam een veelheid aan onderwerpen aan de orde, die onderstaand -niet in 

volgorde van belangrijkheid- genoemd worden: 

- Werving nieuwe leden RvT. De RvT benoemde een selectiecommissie van twee 

personen en deze heeft, in afstemming met de bestuurder, twee nieuwe leden voor de 

RvT voorgedragen. Per 1 januari worden mevrouw A. Groenhuijzen en mevrouw M. 

Heimens Visser benoemd. 

- Het verloop van de, in 2022 ingezette, organisatiewijziging. 

- Het Jaarverslag van Lareb. 

- De klokkenluidersregeling. 

- De begroting 2024 en het activiteitenplan 2024 worden besproken en vastgesteld. 

- De Toekomstvisie 2028 wordt besproken en geaccordeerd. 

- De, in 2022, gestarte gesprekken met één van de Nederlandse Universiteiten om te 

komen tot het instellen van een leerstoel. Deze werden voortgezet en kunnen in 2024 

tot een afronding komen. 

In de laatste vergadering van 2023 werd afscheid genomen van Sjoukje Troost, Ad van Dooren 

en Frans Lindelauf, die allen negen jaar betrokken waren bij Lareb, eerst als bestuurslid en de 

laatste jaren als lid van de Raad van Toezicht. 

F.M.P. Lindelauf,      M.A.M.F. Eyck,  

Voorzitter Raad van Toezicht, t/m 31-12-2023 Voorzitter Raad van Toezicht, per 1-1-2024 

Vastgesteld in RvT 15 februari 2024 


